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Protokół nr 44.2022 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej odbytego w dniu 7 listopada r. od godziny 07:30 

 do godziny 08:30 w sali nr 4 Rady Miejskiej w Zdunach.  

Na ogólną liczbę 5 członków Komisji Rewizyjnej w posiedzeniu uczestniczyło 5 członków Komisji: 

  Radny Artur Wiatrak 

  Radna Barbara Kempiak 

 Radny Robert Marciniak 

  Radna Elżbieta Musiałowska 

  Radna Sławomira Kuś 

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik do protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Miłosz Zwierzyk – Kierownik Wydziału Gospodarki, Rolnictwa i Rozwoju. 

 - Iwona Klepacka - Skarbnik Gminy Zduny 

Pkt 1. 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Radny Artur Wiatrak. 

Prowadzący obrady powitał przybyłych na posiedzenie i na podstawie załączonej listy obecności 

stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczy 5 członków komisji, co oznacza niezbędne quorum do 

podejmowania wiążących decyzji przez Komisję Rewizyjną. Następnie przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie i ustalenie porządku obrad. 

2. Kontrola wydatków poniesionych na zadanie: „Rewitalizacja terenów poprzemysłowych i 

zdegradowanych w Zdunach - przebudowa i przystosowanie budynków byłej kaflarni na obiekt 

służący celom kulturalnym.” 

3. Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 

Uwag do przedłożonego porządku obrad nie złożono.  

Pkt. 2.  

W tym punkcie przeprowadzono kontrolę wydatków poniesionych na zadanie: „Rewitalizacja 

terenów poprzemysłowych i zdegradowanych w Zdunach - przebudowa i przystosowanie 

budynków byłej kaflarni na obiekt służący celom kulturalnym.” W załączniku do protokołu 

znajdują się szczegóły kontroli.  

Pkt. 3. 

Radna Barbara Kempiak pytała czy konserwator zabytków wyraziła zgodę na montaż pozostałych 

paneli fotowoltaicznych w strefie konserwatorskiej. 

Miłosz Zwierzyk wyjaśnił, że uzyskano pozwolenie na prowadzenie robót na wszystkich obiektach 

w strefie konserwatorskiej. Termin zakończenia prac planowany jest na 30.11.2022 r. Innych pytań 

uwag w tym punkcie nie zgłoszono.  
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Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad prowadzący obrady zamknął posiedzenie.  

Przewodniczący Komisji: 

mgr Artur Wiatrak  

Protokół sporządziła:  

mgr Barbara Fornal 

Inspektor ds. obsługi RM 

  


